
FAU-møte 21. oktober 2019 

Tilstede  
 Joachim Deisz (for 6. trinn, leder) 
 Ørjan Larsen (for 7. trinn) 
 Tom Hellebø (for 5. trinn, kasserer)  
 Kristin Whitehouse (for 2. trinn - referent) 
 Henrikke Tvedt (for 3. trinn) 

Stine Riis Andersen (for 1. trinn) 
Ida Bergstrøm (for 4. trinn) 

  
 

   

1.  Samordnet registermelding - nytt styre registrert: de som ikke har 
registrert seg i Brreg, må gjøre dette 

 

 

2.  FAU Facebookgruppe: de som ikke er med der, må be om å få bli med 

 
 

3. Barnevakten: Henriette og Ida har vært i kontakt med Barnevakten, 
skal avholdes 26. november, fra 17-19. Invitasjon har gått ut til de 
aktuelle trinnene. Noen tekniske utfordringer som må avklares (se FB-
post på FAU-FB). 3 trinn har kun med foreldre, 4. trinn har både 
foreldre og barn. Handler bl. a. om holdninger, info om ulike apper, 
aldersgrenser på spill/apper, foreldrekontroll på mobiltlf mm. Lurt å 
skrive et kort referat for å dele info med de som ikke kan delta 

 

 

4 Tilbakemelding ballbinge: Frode har fått tilbakemelding fra Bergen 
kommune om at saken er sendt videre i kommunen 

 

 

5 Oppgaver for FAU-representanter: det har gått ut notat over forslag til 
oppgaver for foreldrekontakter, men ikke et eget for FAU-
representanter 

 

 

6 Vigilo: Eidsvåg skole har ikke tatt i bruk Vigilo-appen enda, og kommer 
ikke til å gjøre det inntil videre. Informasjon om dette på Eidsvåg skole 
sin FB-gruppe 
 

 

7. Trafikkaksjonen: mandag og torsdag i uke 45-46-47, starter 4. 
november med 6.trinn. Vi må få tak i reflekser samt vakter, seks vakter 
pr morgen, starter litt før 8 og holder på til litt over halv ni. Joachim 
sender ut en epost med forslag til tekst som kan sendes til trinnene. 
Kan legge vester til vaktene samt refleksene på 1. trinns basen. Hadde 
vært fint om vi hadde fått med noen fra Politiet, Stina sjekker. 1. og 2. 
trinn skal dele ut pepperkaker, må handles inn 

 

   

8. Ønske om orientering om byggeprosessen for ny skole: meldes til 
rektor 
 

 

9. Saker fra trinnene: 

 Rominndeling 7. klasse: ønske om mer skjerming mellom 
rommene, mye lyd går imellom og forstyrrer grupper som 
arbeider med ulike oppgaver. Ønske fra lærere om at det gjøres 

 



noen fysiske endringer for å ivareta behovet. Dette ble også 
tatt opp på foreldremøtet, midlertidig løst med noen hyller 

  

Neste FAUmøte: mandag 18. november kl 1900 


